

# Literacy for All of Monterey Park Schedule of Online Classes Fall 2020

For information call: (626) 307-1251

<http://www.montereypark.ca.gov/264/ESL-Citizenship>



Registration now open! 注册现在已经开始!

## English as a Second Language <ESL 英语作为第二语言>

In ESL Classes, students learn to speak English or speak English better. Students learn by listening, speaking, reading and writing. There are seven levels of classes for beginning, intermediate and advanced speakers. Each class focuses on everyday language people use in conversation at home, in the neighborhood, at work or school and in other locations and situations out in the community.

在 ESL 课程中, 学生学习说英语或说更好的英语。学生通过听, 说, 读, 写来学习。我们有初级, 中级和高级七个级别的课程可供学生选择。每个课程都侧重于人们在家庭, 邻里, 工作或学校中以及社区中其他位置和情况下使用的日常语言。

Beginning Literacy (基础识字班)	Sun.	4:00 p.m. – 5:30 p.m.	Chao
Beginning Low (初级低班)	Wed.	6:00 p.m. - 7:30 p.m.	Chen
Beginning High (初级高班)	Fri.	12:00 p.m. - 1:30 p.m.	Munoz
Intermediate Low (中级低班)	Tue/Thu.	1:00 p.m. - 3:00 p.m.	Gilmore/Fong
Intermediate High (中级高班)	Wed/Fri.	3:00 p.m. - 5:00 p.m.	Hollingsworth
Advanced (高级班)	Tue.	7:00 p.m. - 8:30 p.m.	Fechenbach
Advanced Conversation (高级会话班)	Thu.	3:30 p.m. - 4:30 p.m.	D. Liu

## Citizenship Preparation 公民入籍准备

Citizenship Class helps students get ready for the Citizenship Interview. Students study the 100 Questions, U.S. History & Government and how to fill out the N-400. Students learn by speaking, reading & writing the information needed to meet the required Basic English skills. **Due to limited space, those living in Monterey Park are given priority.** After at least 12 hours of class attendance, a student with an interview date can receive 1-1 interview coaching.

公民班帮助学生为参加公民面试做好准备。学生学习美国历史与政府的 100 个问题以及如何填写 N-400。学生通过说, 读和写满足必修的基本英语技能所需的信息来学习。由于空间有限, 居住在蒙特利公园市的人受到优先考虑。上课至少 12 个小时后, 有面试日期的学生可以接受 1-1 面试指导。

Citizenship Preparation 公民入籍准备	Fri.	1:30 p.m. - 2:30 p.m.	Zambrana
--------------------------------	------	-----------------------	----------

Monterey Park Bruggemeyer Library, 318 S. Ramona Avenue, Monterey Park, CA 91754